
1 

 

Protokół nr LIV/23 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 26 stycznia 2023 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 18:07. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Ad 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski, poinformował, że 

obrady są prawomocne, w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 13 

radnych. W trakcie obrad przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 radnych.  

 

Po otwarciu sesji i stwierdzeniu prawomocności odbyło się ślubowanie nauczycieli 

mianowanych. Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski odczytał rotę ślubowania, a 

obecni nauczyciele wypowiedzieli słowo „ślubuję”. Następnie Prezydent Miasta Sabina 

Nowosielska wręczyła nauczycielom akt mianowania.  

 

Do porządku obrad nie wprowadzono żadnych zmian. Porządek obrad LIV sesji Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle, przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr LII/22 z sesji Rady Miasta z dnia 29 listopada 2022 r. oraz 

protokołu Nr LIII/22 z dnia 20 grudnia 2022 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-

Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Kędzierzynie-Koźlu. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w 

zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2019-2023. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w zakresie 

dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” w formie pieniężnej. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 1307/2 k.m. 5, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy al. Jana Pawła II. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 1756/7, 1756/8, 

1756/11, 1756/12, 1756/13, 1757/9, 1757/10, 1757/11, 1757/12, 1762/1, 1762/2  

i 1762/3 k.m. 7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. 

Grunwaldzkiej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr II 

mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Józefa 

Poniatowskiego 1,3 wraz z autopoprawką. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. 

Synów Pułku 15A i 15B w Kędzierzynie-Koźlu (obręb Koźle), polegającej na 

przebudowie ze zmianą sposobu użytkowania istniejącego budynku nr 15A - 15B dawnej 

jednostki wojskowej na budynek mieszkalny wielorodzinny wraz z parkingiem oraz 

niezbędną infrastrukturą towarzyszącą. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na skrzyżowaniu dróg publicznych w 

Kędzierzynie-Koźlu wraz z autopoprawką, stanowiącej inicjatywę uchwałodawczą Klubu 

Radnych Sabiny Nowosielskiej – Koalicja Obywatelska. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na obwodnicy północnej łączącej z 

Aleją Armii Krajowej w Kędzierzynie-Koźlu wraz z autopoprawkami, stanowiącej 

inicjatywę uchwałodawczą Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku 

od nieruchomości. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 wraz z autopoprawką. 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2022-2035 wraz z autopoprawką. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie petycji dotyczącej „byłego budynku mieszkalnego przy ul. 

Łukasiewicza, Żeromskiego koło Urzędu Miasta”.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o zapewnienie  bezpośrednich połączeń 

komunikacji autobusowej MZK z: 1) osiedlem Południe oraz cmentarzem komunalnym 

w tym rejonie; 2) cmentarzem komunalnym w osiedlu Kuźniczka.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta 

Kędzierzyn-Koźle”. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle w kadencji 2022-2025. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle na rok 2023 wraz z przyjętymi wnioskami. 

25. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle za rok 

2022. 

26. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle za rok 2022. 

27. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

28. Wolne wnioski (wybór przedstawiciela Rady Miasta do pracy w zespole ds. opracowania 

Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-Koźle, oraz wybór dwóch 

przedstawicieli Rady Miasta do udziału w pracach zespołu ds. analizy funkcjonowania 

Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu sp. z o.o. w ramach 

świadczenia usług w zakresie publicznego transportu na terenie Gminy Kędzierzyn-

Koźle)  

29. Zakończenie obrad. 
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Ad 2. 

Przyjęcie protokołu Nr LII/22 z sesji Rady Miasta z dnia 29 listopada 2022 r. oraz protokołu 

Nr LIII/22 z dnia 20 grudnia 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr LII/22 z sesji 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z 29 listopada 2022 r. i protokołu nr LIII/22 z 20 grudnia 

2022 r.: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (3) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Dominik Szustakiewicz 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

Ad 3. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad 4. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 21 grudnia 2022 r. do 25 stycznia 

2023 r., podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów 

kierownictwa wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania 

podatkowego” (pismo Or.0057.1.2023 z dnia 18 stycznia 2023 r. oraz z dnia 25 stycznia 2023 

r. będące uzupełnieniem informacji z dnia 18 stycznia).  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska w uzupełnieniu informacji wspomniała o kosztach 

ogrzewania i wyborze dostawcy gazu.  

 

Ad 5. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-

Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Kędzierzynie-Koźlu. 
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Przewodnicząca Komisji  Spraw  Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja   

jednogłośnie  8  głosów  ,,za”  pozytywnie  zaopiniowała  ww. projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Tomasz Scheller, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie 7 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (3) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Dominik Szustakiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/634/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w 

zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Kędzierzynie-Koźlu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

Ad 6. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w 

zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2019-2023. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Tomasz Scheller, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie 11 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (3) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Dominik Szustakiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/635/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i 

w domu” na lata 2019-2023 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

Ad 7. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” w formie pieniężnej. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Tomasz Scheller, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 10,  „wstrzymujący się” – 1, pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (3) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Dominik Szustakiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR LIV/636/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” w formie pieniężnej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 8. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie (6 głosami ,,za”) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Grzegorz Chudomięt przytoczył zapis w § 1 punkt 2 uchwały: „Częstotliwość  opróżniania  

przydomowych  oczyszczalni  ścieków  z osadów  i innych  odpadów powinna  być  zgodna  z 

wytycznymi  zawartymi  w instrukcji  eksploatacji  tych  urządzeń,  jednak nie rzadziej niż raz 

na pół roku.” Zapytał dlaczego jest taki zapis, skoro producent przydomowych oczyszczalni 

ścieków zaleca rzadsze opróżnianie, raz do roku. 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że jest to przeniesienie zapisu z przepisu ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminie.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Kopeć 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/637/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Ad 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Kopeć 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/638/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 1307/2 k.m. 5, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy al. Jana Pawła II. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie (6 głosami ,,za”) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Tomasz Scheller, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie 11 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Kopeć 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/639/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 1307/2 k.m. 5, położonej w Kędzierzynie-

Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy al. Jana Pawła II 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 1756/7, 1756/8, 1756/11, 1756/12, 

1756/13, 1757/9, 1757/10, 1757/11, 1757/12, 1762/1, 1762/2 i 1762/3 k.m. 7, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Grunwaldzkiej. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie (6 głosami ,,za”) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Tomasz Scheller, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 10,  „przeciw” – 1, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 



9 

 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Kopeć 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/640/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, składającej się z działek o nr 1756/7, 1756/8, 1756/11, 1756/12, 1756/13, 

1757/9, 1757/10, 1757/11, 1757/12, 1762/1, 1762/2 i 1762/3 k.m. 7, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Grunwaldzkiej  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 

Ad 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr II 

mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Józefa 

Poniatowskiego 1,3 wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że na posiedzeniu 

komisji został złożony wniosek o wykreślenie numeru księgi wieczystej.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) przyjęła ww. wniosek.  

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 0, pozytywnie  

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z przyjętym wnioskiem. 

 

Michał Nowak poinformował, że na posiedzeniu komisji głosował „przeciw” podjęciu 

uchwały. Przez 20 lat miał okazję mieszkać w tym budynku i przeżywać historie z 

zakłócaniem ciszy nocnej. Ze względu na to, że lokal ten jest duży, mieści się w piwnicy bez 

otworów okiennych, był wykorzystywany jako punkt „gastronomiczno – rozrywkowy”. Jego 

zdaniem lokal ten powinien funkcjonować na zasadach dotychczasowych czyli umowy 

najmu, a sprzedaż tego lokalu sprawi, że miasto już nie będzie miało żadnej kontroli nad tym, 

co się tam będzie działo. Radny jest reprezentantem mieszkańców tego budynku i nie może 

zagłosować inaczej. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał o wniosek radnego złożony na posiedzeniu Komisji 

Infrastruktury. 

 

Michał Nowak wyjaśnił, że księga wieczysta jest księgą budynkową i nr księgi ujawnia dane 

osobowe wszystkich właścicieli lokali mieszkalnych w tym budynku, nie ma obowiązku, aby 

ten nr znalazł się w uchwale.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że nr księgi wieczystej jest ogólnodostępny i nie 

rozumie zasadności tego wniosku.  

 

Sławomir Wołkowiecki podzielił się opinią, że ma negatywne podejście do sprzedaży lokalu 

mając na uwadze dobro mieszkańców, zwłaszcza tych starszych, dla których hałas w późnych 

godzinach jest uciążliwy.  
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Marek Piasecki przypomniał, że istnieje komisja, która opiniuje wydawanie zezwoleń na 

sprzedaż alkoholu na podstawie dokumentacji z Rady Miasta, Straży Miejskiej, Policji i może 

takiego zezwolenia nie wydać. Dodał, że nie można ograniczać młodzieży bo wyjadą z tego 

miasta, zdaje sobie sprawę, że czasem ich zachowania nie są właściwe, ale trzeba im pozwolić 

na trochę rozrywek.  

 

Prezydent Miasta zwróciła uwagę, że niewiadomo jakie będzie przeznaczenie tego lokalu, ale 

przyjemnie się siedzi w lokalu na rynku w innych miastach. Dodała, że ludzie narzekają, że w 

Kędzierzynie-Koźlu nic nie ma. 

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że rozumie mieszkańców, którym przeszkadza zakłócanie 

ciszy nocnej, ale nie rozumie tego, żeby nie sprzedawać lokalu aby mieć nad nim kontrole. 

Jego zdaniem nie chodzi o to co tam będzie, tylko jak się ludzie będą zachowywali. 

Bezpośrednie łączenie spożywania alkoholu z łamaniem przepisów jest bezpodstawne.  

 

Wobec wyczerpania dyskusji w tym temacie, Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz, 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki  

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Kopeć 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/641/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr II mieszczącego się w 

budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Józefa Poniatowskiego 1,3   
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 13. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Synów 

Pułku 15A i 15B w Kędzierzynie-Koźlu (obręb Koźle), polegającej na przebudowie ze 

zmianą sposobu użytkowania istniejącego budynku nr 15A - 15B dawnej jednostki wojskowej 

na budynek mieszkalny wielorodzinny wraz z parkingiem oraz niezbędną infrastrukturą 

towarzyszącą. 
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Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie (6 głosami ,,za”) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, czy ww. projekt uchwały ma coś wspólnego z inwestycją na 

tym terenie przez zainteresowaną firmę, o której była mowa jakiś czas temu.  

 

Prezydent Miasta odpowiedziała, że tamten inwestor zrezygnował, ponieważ program 

rządowy się zmienił, ale ma nadzieję, że ten inwestor nie zrezygnuje. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji w tym temacie, Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Kopeć 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/642/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Synów Pułku 15A i 

15B w Kędzierzynie-Koźlu (obręb Koźle), polegającej na przebudowie ze zmianą 

sposobu użytkowania istniejącego budynku nr 15A - 15B dawnej jednostki wojskowej 

na budynek mieszkalny wielorodzinny wraz z parkingiem oraz niezbędną 

infrastrukturą towarzyszącą  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta 

ogłosił przerwę, która trwała od 15:10 do 15:30. 

 

Ad 14. 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na skrzyżowaniu dróg publicznych w 

Kędzierzynie-Koźlu wraz z autopoprawką, stanowiącej inicjatywę uchwałodawczą Klubu 

Radnych Sabiny Nowosielskiej – Koalicja Obywatelska. 

  

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie (5 głosami ,,za”) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Michał Nowak złożył wniosek formalny o zdjęcie punktu z porządku obrad, ponieważ są dwa 

niemal identyczne projekty uchwał. Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości złożył swój 
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projekt uchwały w zeszłym roku jak rondo było w głębokiej budowie. Kiedy skrzyżowanie 

zostało oddane do użytku i nie było żadnych sygnałów co z projektem Klubu Radnych PiS, 

Klub Radnych Sabiny Nowosielskiej – Koalicja Obywatelska złożył swój poprawny pod 

względem techniki prawodawczej projekt uchwały. Miesiąc później wpłynęła autopoprawka 

do projektu uchwały radnych PiS, a tuż przed sesją wpłynęła druga autopoprawka, która 

doprowadziła projekt do postaci zgodnej z zasadami techniki prawodawczej. Dodał, że 

absurdem jest głosowanie dwóch projektów. Jest zadowolony z nazwy ronda, wydaje mu się, 

że Armia Krajowa jest trochę zapomniana w ostatnich czasach, jego zdaniem niesłusznie, 

ponieważ ci żołnierze walczyli o Polskę demokratyczną.  

 

Fabian Pszon podzielił się opinią, że radni i politycy mają prawo pokazać mieszkańcom, że 

jest to ich inicjatywa. Kiedy zobaczył podobny projekt, zrobiło mu się przykro, że próbowano 

wykorzystać pomysł radnych PiS. Nie rozumie zasadności takiego działania.  

 

Ireneusz Wiśniewski stwierdził, że Klub Radnych Sabiny Nowosielskiej mógł uchwalić 

dzisiaj swój projekt większością głosów, jednak wycofał się z procedowania. Podkreślił, że 

projekt radnych PiS zawierał błędy i musiał zostać poprawiony. 

 

Fabian Pszon nie zgodził się z przedmówcą, inne projekty uchwał też są czasem niedoskonałe 

i są poprawiane autopoprawką i w tej sytuacji nie są składane konkurencyjne projekty. 

Docenia jednak wycofanie się z procedowania.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał pod głosowanie 

wniosek Klubu Radnych Sabiny Nowosielskiej Koalicja Obywatelska o zdjęcie punktu z 

porządku obrad: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Kopeć 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że punkt został zdjęty z porządku obrad.  

 

Ad 15. 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na obwodnicy północnej łączącej z Aleją 

Armii Krajowej w Kędzierzynie-Koźlu wraz z autopoprawkami, stanowiącej inicjatywę 

uchwałodawczą Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości. 
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Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 3, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 3, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

Michał Nowak zwrócił uwagę, że po wniosku formalnym zgodnie ze statutem nie powinno 

być dyskusji. Jego zdaniem ciężko stwierdzić kto pierwszy wpadł na ten pomysł, ponieważ 

wiele lat temu rozmawiał o nazywaniu kolejnych rond na alei Armii Krajowej imieniem 

żołnierzy Armii Krajowej m.in. z byłym radnym Adamem Sadłowskim. Radni PiS złożyli 

projekt za wcześnie, ponieważ nie można nadać imienia rondu, które jeszcze nie istnieje. 

Kiedy rondo zostało otwarte, radni Koalicji Obywatelskiej nie mieli informacji o losach 

projektu radnych PiS. Po doprowadzeniu projektu do postulowanych kształtów radni Koalicji 

Obywatelskiej się wycofali. Złożył podziękowanie na ręce przewodniczącej PiS Katarzyny 

Kukolki-Bogocz za poprawienie wskazywanych na posiedzeniu Komisji infrastruktury 

usterek w projekcie i złożenie autopoprawki.  

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że nad poprawnością projektu uchwały powinno czuwać 

Biuro Prawne.  

Adam Oczoś wyjaśnił, że nikt nie odbiera radnym PiS inicjatywy nadania nazwy rondu, 

jednak po wybudowaniu ronda, nie było z ich strony chęci ponownego procedowania projektu 

uchwały, dlatego radni Koalicji Obywatelskiej zajęli się kontynuacją tej inicjatywy. 

 

Tomasz Scheller stwierdził, że gdyby miał jakiś pomysł, złożyłby wniosek do pani prezydent 

o przygotowanie uchwały, ponieważ nie zna się na przepisach i pewnie popełniłby mnóstwo 

błędów. Podkreślił, że nie jest najważniejsze kto był pomysłodawcą projektu uchwały, tylko 

to, że ten pomysł wszyscy popierają.  

 

Wobec wyczerpania dyskusji w tym temacie, prowadzący obrady poddał omawiany projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/643/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

w sprawie nadania nazwy rondu w ciągu alei Armii Krajowej w Kędzierzynie-Koźlu 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz podziękowała radnym za jednogłośne podjęcie uchwały.  
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Ad 16. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od 

nieruchomości. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 9, ,,przeciw” – 2, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/644/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 17. 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 6, ,,przeciw” – 5, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 
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PRZECIW (10) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir 

Wołkowiecki 

UCHWAŁA NR LIV/645/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Ad 18. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 6, ,,przeciw” – 3, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (8) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Marek Piasecki, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/646/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

Ad 19. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2022-2035 wraz z autopoprawką. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 6, ,,przeciw” – 3, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (8) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Marek Piasecki, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/647/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2022-2035  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 20. 

Podjęcie uchwały w sprawie petycji dotyczącej „byłego budynku mieszkalnego przy ul. 

Łukasiewicza, Żeromskiego koło Urzędu Miasta”. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak, poinformował, że 

komisja jednogłośnie (5 głosów ,,za”) przyjęła wniosek o rozpatrzenie petycji zgodnie  ze  

stanowiskiem  Prezydent  Miasta  Kędzierzyn-Koźle  –  brak  uzasadnienia  dla podjęcia 

działań postulowanych w petycji.   

 

Jacek Król zapytał, jakie działania podejmuje właściciel tej nieruchomości.  

 

Michał Nowak poinformował, że w uzasadnieniu do stanowiska Prezydent Miasta jest taka 

informacja i przeczytał punkt I.5. 

 

Jacek Król zapytał ponownie jakie konkretnie to są działania. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że wykonawca na podstawie pozwolenia na budowę chce 

rozpocząć prace w tym roku na wiosnę.  
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Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/648/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

w sprawie petycji dotyczącej „byłego budynku mieszkalnego przy ul. Łukasiewicza, 

Żeromskiego koło Urzędu Miasta”  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 21. 

Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o zapewnienie bezpośrednich połączeń komunikacji 

autobusowej MZK z: 1) osiedlem Południe oraz cmentarzem komunalnym w tym rejonie; 2) 

cmentarzem komunalnym w osiedlu Kuźniczka. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak, poinformował, że 

komisja jednogłośnie (5 głosów ,,za”) przyjęła wniosek o rozpatrzenie petycji zgodnie  ze  

stanowiskiem  Prezydent  Miasta  Kędzierzyn-Koźle  –  nieuwzględnienie zawartego  w nim  

postulatu o zapewnienie bezpośrednich  połączeń  komunikacji autobusowej MZK z osiedlem  

Południe,  cmentarzem  komunalnym  w  tym  rejonie  oraz cmentarzem komunalnym na 

osiedlu Kuźniczka.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/649/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

w sprawie wniosku o zapewnienie bezpośrednich połączeń komunikacji autobusowej 

MZK z: 1) osiedlem Południe oraz cmentarzem komunalnym w tym rejonie; 2) 

cmentarzem komunalnym w osiedlu Kuźniczka  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 22. 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-

Koźle”. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) przyjęła ww. wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał wniosek Zarządu Rejonowego Polski Czerwony Krzyż 

o nadanie Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle” Panu 

Mieczysławowi Adamowi Ferdzynowi.  

 

Marek Piasecki podzielił się opinią, że Pan Mieczysław w pełni zasługuje na ten tytuł.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/650/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle”  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad  23.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w kadencji 2022-2025. 
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Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, że na 

posiedzeniu komisji radny Michał Nowak złożył wniosek w sprawie:  

-  zdjęcia  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  opiekuna  Młodzieżowej  Rady  Miasta  

Kędzierzyn-Koźle w kadencji 2022-2025,  

- zwrócenia  się  do  Młodzieżowej  Rady  Miasta  o  przedstawienie  Radzie  Miasta  

drugiego kandydata na opiekuna MRM, celem zapewnienia zgodności procedury wyboru z 

art. 5b ust. 14 ustawy o samorządzie gminnym. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) przyjęła ww. wniosek. 

Andrzej Kopacki dodał, że w międzyczasie pojawiła się opinia mecenasa z Biura Radców 

Prawnych Urzędu Miasta, która jest odmienna od stanowiska radnego Michała Nowaka.  

 

Jacek Król zwrócił uwagę, że przez to, iż nie było na komisji radcy prawnego z Urzędu 

Miasta, oparł się na opinii radnego Nowaka, a okazało się, że zdanie radcy jest zupełnie inne. 

Zwrócił się z prośbą, aby radcowie prawni byli obecni na posiedzeniach komisji.   

 

Prezydent Miasta zgodziła się z przedmówcą i zapewniła, że  taka sytuacja nie powinna się 

już powtórzyć. Zaapelowała do radnych, aby nie wycofywali projektu uchwały i zgodzili się 

na wybór przedstawiciela rady, co ułatwi start młodym radnym z Młodzieżowej Rady Miasta. 

 

Michał Nowak stwierdził, że podtrzymuje swoje stanowisko, przepis jest dosyć jasny, radni 

mogą go zinterpretować jak uważają, radcy prawni są wyłącznie doradcami. Jego zdaniem 

wybór spośród kandydatów to nie jest to samo co zatwierdzenie jednego kandydata. W 2020 

r. doszło do nowelizacji ustawy o samorządzie gminnym i został wprowadzony przepis 

dotyczący wyboru opiekuna młodzieżowej rady gminy i w toku prac parlamentarnych zmienił 

swoje brzmienie, ponieważ pierwotnie to sama młodzieżowa rada gminy miała wybierać 

swojego opiekuna, ale parlamentarzyści uznali, że wyboru ma dokonać „dorosła” rada gminy. 

Podkreślił, że chciałby powołać wskazanego kandydata, który jest młodzieżowym działaczem 

i nadaje się na to stanowisko, jednak wybór ten może być zakwestionowany przez organ 

nadzoru i dlatego będzie przeciw. W jego opinii interpretacja dokonana przez radców 

prawnych nie jest właściwa, jeżeli jest jeden kandydat to nie można mówić o wyborze. 

Ponadto zwrócił uwagę, że w przeciwieństwie do informacji zawartej w stanowisku 

Prezydenta Miasta, jest piśmiennictwo w tej sprawie. W czasopiśmie „Samorząd 

Terytorialny” ukazały się artykuły na temat młodzieżowej rady gminy, obaj autorzy tych 

artykułów podzielają stanowisko radnego.    

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, że autorem przedstawionej opinii jest 

mecenas Mikołaj Miścicki, natomiast inni radcy podzielają jego zdanie. Zwróciła uwagę, że w 

ustawie o samorządzie gminnym, jest napisane, że wybiera się opiekuna spośród kandydatów, 

przy czym ustawodawca nie mówi ile tych kandydatów ma być, nie jest to doprecyzowane w 

statucie młodzieżowej rady, więc interpretacja biura prawnego jest taka, że uprawnieniem 

młodzieżowej rady jest przedstawienie co najmniej jednego kandydata, ale nie musi tych 

kandydatów być wielu. Ponadto dodała, że trudno sobie wyobrazić, że MRM z różnych 

przyczyn nie dokonuje wyboru więcej niż jednego kandydata, dochodzi do sytuacji, w której 

mamy impas, ponieważ rada miasta nie może wybrać kandydata z racji, że jest tylko jeden.  

 

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz podzielił się opinią, że informacja zawarta w 

stanowisku Prezydenta Miasta o braku utrwalonego piśmiennictwa w przedmiotowej kwestii 

jest słuszna, ponieważ jego zdaniem artykuły o których wspomniał radny Nowak nie 

przedstawiają stanowisk nauki prawa. W jednym z tych artykułów autor stwierdził, że za 

funkcje opiekuna przysługuje wynagrodzenie i powinna z nim zostać zawarta umowa, co 
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wskazuje, w kontekście przepisów ustawy o samorządzie gminnym, które tej kwestii nie 

regulują, jakiej rangi jest to piśmiennictwo.    

 

Andrzej Kopeć podzielił się opinią, że radni powinni się cieszyć, że maja prawnika w 

szeregach Rady Miasta, ponieważ pozwala to na zapoznanie się z opiniami odmiennymi do 

opinii radców prawnych Urzędu Miasta.  

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że w przypadku wyborów wójtów również zdarza się, że jest 

tylko jeden kandydat. W takim przypadku także jest wybór, można go wybrać albo nie.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Michał Nowak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Kopeć 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/651/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w kadencji 

2022-2025  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 24. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle na rok 2023 wraz z przyjętymi wnioskami. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Dysarz poinformowała, że na ostatnim 

posiedzeniu komisji złożono dwa wnioski o zmianę planu pracy.  

Pierwszy wniosek,  aby  uzupełnić  plan  pracy  w  styczniu  o  nowy  pkt.  „Kontrola  

kompleksowa  w przedmiocie  funkcjonowania  Biura  Audytu  i  Kontroli  Wewnętrznej  w  

zakresie  realizacji zadań  określonych  w Regulaminie  Organizacyjnym  Urzędu  Miasta  

Kędzierzyn-Koźle w szczególności za rok 2020”.  

Komisja  stosunkiem  głosów:  ,,za”  -  8,  „przeciw”  -  0,  „wstrzymujących  się”  -  1,  

przyjęła wniosek.  
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Drugi wniosek  dotyczył  dodania  w  marcu  punktu.  „Kontrola wybranych  aspektów  

działalności  Miejskiego  Zakładu  Energetyki  Cieplnej  Spółki  z  o.o. w latach  2019-2022,  

ze  szczególnym  uwzględnieniem  zagadnień  organizacyjno-prawnych oraz  oceny  

procesów  inwestycyjnych  i  postępowań  przetargowych  pod  kątem  legalności, 

gospodarności, rzetelności i celowości”:  

Komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosami „za”) przyjęła ww. wniosek. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały wraz z przyjętymi wnioskami pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Fabian Pszon 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LIV/652/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na 

rok 2023  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 25. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle za rok 2022. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Katarzyna Dysarz, poinformowała że stosunkiem  

głosów:  ,,za”  -  8,  „przeciw”  -  0,  „wstrzymujących  się”  -  1, przyjęła sprawozdanie z 

działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2022.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał sprawozdanie 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 
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Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Dominik Szustakiewicz 

 

Radny Dominik Szustakiewicz, z powodu problemów technicznych nie  zagłosował w systemie 

eSesja, poinformował, że głosuje „za”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Ad 26. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle za rok 2022. 

 

Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji, Michał Nowak, poinformował, że 

komisja w 2022 r. rozpatrzyła 18 skarg, wniosków i petycji. Dodał, że komisja  jednogłośnie  

(5  głosów  ,,za”)  przyjęła ww. sprawozdanie. Ponadto podziękował członkom komisji za 

rzeczową, wnikliwą i merytoryczną postawę. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał sprawozdanie 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Ad 27. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Tomasz Scheller zapytał o zanieczyszczenia wpadające rowem do Kanału Kędzierzyńskiego.  

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił się z pytaniem o ograniczenie w funkcjonowaniu kasy w 

Urzędzie Miasta, w BIP jest informacja, że kasa jest chwilowo nieczynna ze względu na stan 

zagrożenia epidemicznego.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że kasa od 2020 r. nie istnieje, została zlikwidowana.  

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę, że należałoby umieścić taką informację w BIP. 
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Sekretarz Miasta podkreślił, że nadal jest stan zagrożenia epidemicznego.  

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę na zbyt późne podawanie informacji o terminie 

konsultacji. Wspomniał również ponownie o zapadnięciu asfaltu na ul. Chopina, sytuacja nie 

uległa zmianie. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że to zapadnięcie jest prawdopodobnie związane z 

nieszczelnością kanalizacji. 

 

Kolejne zapytanie radnego Szustakiewicza dotyczyło przejścia na ul. Łukasiewicza, które nie 

zawsze działa, zwrócił się z prośbą o naprawę.  

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że problem jest taki, iż gwarant nie chce zrealizować 

gwarancji, trzeba wykonać zastępczą realizację, niestety procedura w takich sytuacjach jest 

dłuższa.  

 

Dominik Szustakiewicz poinformował również, że składa wniosek o skierowanie do 

Starostwa prośby o naprawę ubytku w drodze przy przejściu dla pieszych na skrzyżowaniu 

alei Lisa z ul. Krzywoustego. Ponadto przypomniał o swoim wniosku dotyczącym wstawienia 

dodatkowych ławek na alei Partyzantów, ponownie złożył wniosek z prośbą o informację, 

jakie jest stanowisko MOSiR i Starostwa w tej sprawie. 

 

Marek Piasecki zwrócił się z pytaniem, czy w związku z informacjami o planach 

budowy sklepu na działce o numerze 863/68 na terenie osiedla „Leśne” podlegające pod 

administrację RSM „Chemik”, gmina jako właściciel gruntu może wypowiedzieć 

zarządowi RSM Chemik umowę dzierżawy i dokonać zmiany sposobu 

zagospodarowania przestrzennego na tym terenie. Mieszkańcy tego osiedla złożyli do 

Rady Nadzorczej i Prezesa Spółdzielni RSM „Chemik” protest, pod którym podpisało 

się 350 osób i którzy stanowczo sprzeciwiają się planom budowy sklepu spożywczego 

na wskazanej działce. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że teoretycznie jest taka możliwość, o której wspomniał 

radny, ale problem polega na tym, to jest część nieruchomości większej, która została 

przekazana spółdzielni pod wybudowanie budynków i na niej faktycznie wybudowano bloki 

mieszkalne. Plan zagospodarowania przestrzennego można zmienić, tylko jest to procedura 

długotrwała. Ponadto w nawiązaniu do wcześniejszego pytania radnego Schellera dot. 

zanieczyszczeń wpadających rowem do Kanału Kędzierzyńskiego, poinformował, że na 

miejscu byli przedstawiciele WIOŚ i Wód Polskich i zajęli się ta sprawą.  

 

Tomasz Scheller zwrócił uwagę, że sprawie zanieczyszczeń wpływających do kanałów trzeba 

się przyjrzeć, tym bardziej po tym co się działo na Odrze z rybami. Zaznaczył, że mieszkańcy 

to widzą i oczekują od władz gminy jakiś konkretnych działań.  

 

Artur Maruszczak stwierdził, że rozumie to, ale gmina nie ma przesłanek prawnych aby 

działać w tym kierunku, a poza tym są to bardzo duże koszty aby ten teren wyczyścić.  

 

Tomasz Scheller podkreślił, że trzeba naciskać odpowiednie służby i prosić o badania  

i kontrole. Ponadto zapytał o wynik po kontrolach zanieczyszczeń na rzece Odrze.  
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Prezydent Miasta podzieliła się opinią, że raz lub dwa razy do roku powinny być robione 

próbki referencyjne z wody. Z wyników, które gmina otrzymała nic nie wynika, ponieważ nie 

były wcześniej takich badań i nie wiadomo czy wykryta w wodzie substancja była już 

wcześniej.  

 

Tomasz Scheller zapytał czy gmina będzie realizowała pomysł „orurowania”, jego zdaniem 

pomoże to tylko na zniwelowanie wydzielanego zapachu, martwią go koszty tej inwestycji.  

 

Artur Maruszczak stwierdził, że rozważana jest taka możliwość i na pewno polepszyłoby 

sytuację „zapachową”, ale na razie nie ma na to środków.  

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę, że nie funkcjonuje oświetlenie na przejściu dla 

pieszych przy ul. Gazowej. Wspomniał również o braku miejsc parkingowych przy 

przedszkolu nr 14.  

 

Andrzej Kopacki również poruszył sprawę oświetlenia przy przejściu dla pieszych na ul. 

Gazowej, jest to inwestycja leżąca po stronie samorządu powiatowego, zastanawia się 

dlaczego ta usterka jest tak długo usuwana. Na tej ulicy są trzy przejścia i żadne nie są 

oświetlone.  

 

Tomasz Scheller zapytał jak wygląda sytuacja z zakupem węgla.  

 

Sekretarz Miasta wyjaśnił, że wg informacji, którą sukcesywnie przesyła firma Sambudrol, 

realizująca dostawy węgla, w tym roku w ramach zakupu preferencyjnego dla mieszkańców 

zgromadziła 450 ton na realizację zaległych dostaw, ale do dnia dzisiejszego nie otrzymała 

niezbędnych dokumentów potrzebnych do dokonania sprzedaży. Pani prezydent wystąpiła z 

wezwaniem do zarządu spółki PGE Paliwa, prosząc o to, aby te czynności zostały wykonane.  

 

Tomasz Scheller zapytał, czy istnieje możliwość, że firma realizująca dostawy zamienia 

węgiel i do mieszkańców trafia gorszy węgiel z Kolumbii.  

 

Zbigniew Romanowicz odpowiedział, że nie ma takiej możliwości, dostawca może 

sprzedawać tylko ten węgiel na, który ma odpowiednie dokumenty, bo musi się z tego 

rozliczyć.  

 

Tomasz Scheller zapytał, czy węgiel, który trafia do mieszkańców naszej gminy jest 

zagraniczny czy polski. 

 

Sekretarz Miasta poinformował, ze nie ma takiej szczegółowej wiedzy, ale miał to być węgiel 

zagraniczny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad 28. 

Wolne wnioski (wybór przedstawiciela Rady Miasta do pracy w zespole ds. opracowania 

Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-Koźle, oraz wybór dwóch 

przedstawicieli Rady Miasta do udziału w pracach zespołu ds. analizy funkcjonowania 

Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu sp. z o.o. w ramach 

świadczenia usług w zakresie publicznego transportu na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle). 
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wpłynęły dwa pisma od Prezydenta Miasta, 

pierwsze pismo z prośbą o wskazanie dwóch przedstawicieli Rady Miasta, którzy wezmą 

udział w pracach nad opracowaniem Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-

Koźle. Dodał, że chciałby zgłosić swoją kandydaturę.  

 

Adam Oczoś zgłosił kandydaturę Michała Nowaka. Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Prowadzący obrady poddał pod zamknięcie listy kandydatur do pracy w zespole ds. 

opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-Koźle: 

  

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

 

Następnie głosowano kandydaturę Ireneusza Wiśniewskiego - do pracy w zespole ds. 

opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-Koźle: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ireneusz Wiśniewski 

 

Kolejno głosowano drugą kandydaturę Michała Nowaka - do pracy w zespole ds. 

opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-Koźle: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 
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Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Nowak 

 

Do pracy w zespole ds. opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-

Koźle wybrano kandydatów Ireneusza Wiśniewskiego i Michała Nowaka. 

 

Drugie pismo dotyczyło zaproszenia dwóch przedstawicieli Rady Miasta do udziału w 

pracach zespołu ds. analizy funkcjonowania Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego w 

Kędzierzynie-Koźlu w ramach świadczenia usług w zakresie publicznego transportu na 

terenie gminy. 

 

Marek Piasecki zaproponował kandydaturę Jacka Króla. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

 

Ewa Odulińska zaproponowała kandydaturę Ewy Stogniew. Radna wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

 

Micha Nowak zaproponował kandydaturę Andrzeja Kopackiego. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zaproponowała, aby rozszerzyć listę do trzech przedstawicieli w 

zespole.  

 

Prezydent Miasta stwierdziła, że w zespole jest już sporo osób i dwóch przedstawicieli rady 

wystarczy. 

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur do udziału w pracach 

zespołu ds. analizy funkcjonowania MZK w ramach świadczenia usług w zakresie 

publicznego transportu na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

 

Następnie głosowano pierwszą kandydaturę Jacka Króla - do udziału w pracach zespołu ds. 

analizy funkcjonowania MZK w ramach świadczenia usług w zakresie publicznego transportu 

na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz,  

Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (4) 

Hanna Białas, Andrzej Kopeć, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

 

Kolejno głosowano drugą kandydaturę Ewy Stogniew - do udziału w pracach zespołu ds. 

analizy funkcjonowania MZK w ramach świadczenia usług w zakresie publicznego transportu 

na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew 

BRAK GŁOSU (2) 

Grażyna Filipowicz , Sławomir Wołkowiecki 

 

Ostatnie głosowanie dotyczyło trzeciej kandydatury Andrzeja Kopackiego – do udziału w 

pracach zespołu ds. analizy funkcjonowania MZK w ramach świadczenia usług w zakresie 

publicznego transportu na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Andrzej Kopacki , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (2) 

Grażyna Filipowicz , Sławomir Wołkowiecki 
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Do udziału w pracach zespołu ds. analizy funkcjonowania MZK w Kędzierzyn-Koźle sp. z 

o.o. w ramach świadczenia usług w zakresie publicznego transportu na terenie Gminy 

Kędzierzyn-Koźle wybrano kandydatów Ewę Stogniew i Andrzeja Kopackiego. 

 

Prowadzący obrady poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się we wtorek 28 

lutego 2023 r. o godzinie 14:00.  

 

Ad 29. 

Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął LIV sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
 

Sesja zakończyła się o godzinie 18:07.  
Protokołowała: Xymena Wąsowicz 
 

  


